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To: EO EKETI ivr. 1 IEEE IEEE XE vn 1; ER

BEE 5.1.2e @rivm.nl]
Co: CAEN ERE NETR ivr. ED MEK MEKEESN ivr. i; EEE EEE EKEZSN ivr.
From: 5.1.2e

Sent: Mon 3/22/2021 1:22:38 PM

Subject: RE: 1-prik na doorgemaakte infectie

Received: Mon 3/22/2021 1:22:39 PM

Ik heb einde middag overleg met VWS. Zal de link met het vaccinatiebewijs daar ook aan de orde brengen.

Hou jullie op de hoogte,
5.1.2¢

Sent: maandag 22 maart 2021 13:04

To: IE iv; ESE] IEE EEC or. EE)
@rivm.nl>

cc: BS [Size 1 size HRMS

Subject: RE: 1-prik na doorgemaakte infectie

Dank voor het delen!

Voor de uitgifte van het vaccinatiebewijs heeft dit een behoorlijke impact. Hoe wordt er vastgesteld of iemand

inderdaad een infectie heeft doorgemaakt? Ik zie in je sheets dat daar nu nog geen (test)bewijs voor aangeleverd
hoeft te worden. Om uiteindelijk een vaccinatiebewijs te kunnen ontvangen, moet daar iets over geregistreerd
staan zou ik denken. Hebben jullie hier toevallig over gedacht? Mogelijk bij het inboeken van de afspraak?
Daarnaast roept het vaccinatiebewijs roept nu al veel vragen op. Vanuit VWS zal er een communicatieplan worden

opgesteld op verzoek van de minister over het vaccinatiebewijs, vanuit het RIVM zal hier ook bij
aanhaken. Dit onderwerp moet hier ook zeker goed in terug komen, maar andersom (wat voor impact heeft 1 prik

op je toekomstige vaccinatiebewijs) ook. Wie vanuit RIVM communicatie is bij dit onderwerp aangehaakt?
Als laatste, weet jij toevallig ook of dit advies van 1 prik na doorgemaakte infectie ook door de andere Europese
landen wordt opgevolgd?

Interessante uitdaging!

Alvast dank!

Groeten,

os INEXECIN

Rijksinstituutvoor Volksgezondheid en Milieu
Programma Covid-19 vaccinatie

Sent: maandag 22 maart 2021 10:05



1270220

Subject: 1-prik na doorgemaakte infectie

Hoi allemaal,

Vrijdag heeft VWS besloten om, in lijn van het advies van de Gezondheidsraad, degene die in de afgelopen 6

maanden een Covid-19 infectie hebben doorgemaakt, met 1 dosis te vaccineren.

Bijgevoegd vast de conceptversie van het implementatieplan ter info, omdat dit mogelijk raakvlakken heeft met

jullie trajecten.

Deze wordt nog afgestemd met VWS, dus graag nog als vertrouwelijk beschouwen!

Tijdslijnen over communicatie moeten zorgvuldig worden afgestemd in verband met de geplande Kamerbrief

volgende week.

Met vriendelijke groet,


